
Božo Ljubić 

Izrazio nezadovoljstvo odgovorom Ministarstva odbrane BiH na pitanje postavljeno na 14. 

sjednici, održanoj 24.11.2011., i ponovio pitanje koje glasi: „Šta Ministarstvo odbrane i vlasti 

u Federaciji BiH preduzimaju ili namjeravaju preduzeti da riješe praksu diskriminacije 

radnika na nacionalnoj osnovi u Privrednom društvu „Igman“ d.d. Konjic?“ (Zatražio da se 

ponovo dostavi i vlastima u Federaciji BiH) 
 


